
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre mestskú mobilitu zo dňa 11.02.2025 na MsÚ v Nitre, začatie 

rokovaniao 15.30 hod. 

 
 

Prítomní:   Ing. Sitkey, Ing. Musil, Ing. Slávik, Ing.arch. Mezei, Ing. Dolnák, 
Ospravedlnení:  Ing.Štefek, Ing. Košťál, PhD., Ing. Gut, Bc. Varga 
Prizvaní:   Ing. Maruniak, p. Póčiková – NOCR, Ing. Fáziková - ÚHA 
 
Program: 1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
      2. Kontrola plnenia uznesení a úloh stanovených komisiou 
      3. Vyhodnotenie zvláštneho užívania komunikácií z dôvodu rozkopávky MC za rok   
                       2024 – informačná správa 
                  4. Prevádzka turistického vláčika v roku 2024 a 2025 – informačná správa 
                  5. Revidtalizácia verejných priestranstiev pred OC Sandokan 
                  6. Rôzne (podnety od členov komisie, útvarov Mesta a iné) 
                      a) Sĺpiky – chodník Piaristická 
 
K bodu č. 1 
Komisiu otvoril Ing. Sitkey, predseda komisie pre mestskú mobilitu, privítal prítomných členov 
a oboznámil ich s programom komisie. Program bol jednohlasne schválený. 
 
K bodu č. 2 
Uznesenia a úlohy stanovené komisiou sa plnia a zostávajú v platnosti. 
 
K bodu č. 3 
Vyhodnotenie zvláštneho užívania komunikácií z dôvodu rozkopávky MC za rok 2024 – 
informačná správa. Predmetný bod presunutý do budúcej komisie z dôvodu neúčasti 
predkladateľa materiálu. 
 
K bodu č. 4 
Prevádzka turistického vláčika v roku 2024 a 2025 – správu predniesla p. Póčiková, zástupkyňa 
spoločnosti NOCR. 
Ing. Sitkey – chýbajú ekonomické ukazovatele + km 
p. Póčiková – vysúťažených bolo 27 tisíc – mestský doplatok 
- tržby za rok 2024 boli vo výške 16 tisíc a tie idú spoločnosti Arriva 
Uznesenie č. 5/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 11.02.2025 prerokovala 
informačnú správu „Prevádzka turistického vláčika v roku 2024 a 2025“ a žiada do konca 
februára predložiť ekonomické ukazovatele za rok 2024 a porovnanie z iných miest + cestovné 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 
 
K bodu č. 5 
Revitalizácia verejných priestranstiev pred OC Sandokan – víťazný návrh z architektonickej 
súťaže štúdiu predložila a predstavila Ing.arch. Fáziková z ÚHA. Prínosom tohto návrhu je, že 
využíva aj bočnú fasádu objektu Sandokan, kde je navrhnutá promenáda pre peších 
a segregovaný cyklochodník, fontána zostáva zachovaná, bude pochôdzna. 



Treba dopracovať, aby bola zreorganizovaná statická doprava, bezbariérový prístup k budove 
– prevádzkam, aby chodci neboli ohrození bicyklami 
Ing. Sitkey – malo by ubudnúť cca 20 – 30 parkovacích miest 

- som zato, aby sa cyklistická doprava úplne oddelila od chodcov 
- malo by sa to robiť na etapy 
- treba urobiť výpočet parkovacích miest 

Ing. arch. Mezei –komisia architektúry riešila hlavne predný priestor pred Sandokanom 
Ing. Musil – je tam jednopodlažné parkovisko, navrhujem aspoň dvojpodlažné, overiť túto 
možnosť 
Ing. Slávik – nemá význam tam dávať cyklotrasu 

- chýba mi tam niečo na upokojenie dopravy, nejaké prvky 
Uznesenie č. 6/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 11.02.2025 prerokovala 
Revitalizácia verejných priestranstiev pred OC Sandokan“ a odporúča realizovať za 
podmienok 

a) I.etapa realizovať časť, ktorá nezasahuje do počtu parkovacích miest, cyklotrasu viesť 
v priestore s dopravou 

b) V II.etape je potrebné urobiť prepočet parkovacích miest a riešiť aj pôvodné 
parkovanie v riešenom území 

ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 
 
K bodu č. 6 – Rôzne 
A/ Stĺpiky chodník Piaristická  
Ing. Sitkey – treba tam dať parkovanie na dve hodiny – dopravné značenie „P“ + DT „platí iba 
v čase od – do“ 
-druhá alternatíva – čiastočné parkovanie na chodníku v čase od – do 
Uznesenie č. 7/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 11.02.2025 prerokovala 
možnosť osadenia stĺpikov na ulici Piaristická a nesúhlasí s osadením stĺpikov, ale odporúča 
preveriť možnosť krátkodobého parkovania na chodníku ráno a poobede 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 
 
B/ Ing. Maruniak 
 – okružná križovatka na Metro  - pôjde II.etapa, doprava bude presmerovaná, záručná doba 
na tú našu časť bude 6 rokov misto 5 rokov 
- NR Juh – ide to do územného rozhodnutia 
- v júni sa uskutoční šampionát 21 – počas zápasov bude Jesenské uzavretá 
- 1.4.2025 ide do platnosti stavebný zákon 
Uznesenie č. 8/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 11.02.2025 prerokovala 
odklon nákladnej dopravy a odporúča v I. etape odklon nákladnej dopravy od Nových Zámkov 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 
 
 
 
 
 



C/ Návrh opatrení na zlepšenie bezpečnosti pri školách – predniesol Ing. Maruniak 
ZŠ Tulipánová 
Ing. Sitkey – priechod je zle situovaný, treba ho viac posunúť do ľava doplniť zábradlie 
k priechodu 

- preveriť rozhľadovaný trojuholník 
- ako druhú alternatívu odporúčam premiestniť parkovanie pred križovatkou pri škole 

na druhú stranu a v prípade stavebných úprav urobiť vybočenie 
ZŠ Škultétyho – sú dve základné lokality – úseky 
1. úsek – dolu pri bočnom vstupe do školy – úbytok 2 parkovacích miest 
2. úsek – pri samotnom hlavnom vjazde do školy 
Uznesenie č. 9/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 11.02.2025 prerokovala 
„Návrh opatrení na zlepšenie bezpečnosti pri školách“ a odporúča stavebnými úpravami v I. 
etape riešiť opatrenia bez úbytku parkvoacích miest a s posunutím stĺpikov bližšie k vozovke 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 
 
D/ Ing. Sitkey – zriadenie parkovacieho pruhu na ulica Staničná  
Uznesenie č. 10/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 11.02.2025 prerokovala 
„zriadenie parkovacieho pruhu na ulici Staničná“ a odporúča zriadenie parkovacieho pruhu 
podľa projektovej dokumentácie predloženej predsedovi komisie 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 
 
E/ Ing. Slávik – žiadam Odbor dopravy preveriť predĺženie signálu na semafore pri ZŠ Nábrežie 
mládeže 
 
F/ Ing. Maruniak – aj tento rok bude Európsky týždeň mobily a chcem poprosiť komisiu, aby 
dala nejaké návrhy do aprílovej komisie ako sa do tohto týždňa zapojiť 
 
 
Nitra 17. 02. 2025 
 
 
Zapísala: Zuzana Bédiová 
                 Ing. Eleonóra Danišová    Ing. Andrej Sitkey 
                 sekretárky komisie        predseda Komisie pre mestskú mobilitu 
 
 
 
 
 


